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El Club Gel Puigcerdà cau a la pròrroga amb 
el Barça i acaba subcampió de lliga 

 

L’equip sènior masculí del Club Gel Puigcerdà no ha pogut guanyar el títol de 
lliga contra el Barça. Després de l’empat a 1 en l’eliminatòria, els cerdans han 
afrontat aquest cap de setmana el tercer i quart partit a casa del Barcelona, 
amb grans aspiracions d’emportar-se el títol cap a casa. No ha pogut ser així, 
malgrat lluitar-lo fins al final. 

Dissabte al vespre els grocs i negres es van avançar en el marcador, però les 
superioritats dels locals va aconseguir capgirar el lluminós. Els de Cerdanya 
van anar a remolc tot el partit i, tot i que en la tercera part es van posar 5 a 4 
amb oportunitats d’empatar, finalment els blaugranes es van imposar per 7-4. 
Calia, doncs, guanyar el partit de diumenge a la tarda per forçar el cinquè 
enfrontament, que s’hagués jugat a la pista del Puigcerdà. Aquest segon partit 
va estar ple d’alternatives per als dos equips i es va veure un nivell molt ajustat. 
L’empat a quatre al final del darrer temps va forçar una pròrroga dramàtica on 
la balança es va decantar cap al Barça, que suma el seu cinquè títol de lliga. 
Els cerdans són, doncs, els subcampions per segon any consecutiu. 

L’entrenador cerdà, Salva Barnola, ha indicat que “tothom es pensava que el 
Barça ens passaria per sobre, pel físic que té, i que a la seva pista ens 
guanyaria, però jo crec que el de diumenge va ser un partit molt disputat en què 
vam estar per davant, ens van empatar, ens vam tornar a posar al davant…”. Al 
final, ha afegit, “és una pena, perquè la moneda va caure del costat del Barça i 
et queda una sensació de buidor, perquè ho teníem bé”. 



L’equip va comptar amb el suport a la pista d’uns 500 aficionats, que no van 
deixar d’animar els jugadors durant els 60 minuts de partit. També a la sortida 
de les instal·lacions esportives, després de proclamar-se subcampions. Un 
suport que agraeixen des del club cerdà. 

Barnola ha admès que, en acabar el partit “va ser una emoció molt forta, no 
m’ho esperava, i veure a la gent, com es va acollir a fora, va ser de pell de 
gallina, vam tenir la sensació que el poble estava amb nosaltres i estem molt 
orgullosos d’aquest públic”. 

 


